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Referat 
 

1. Valg af dirigent – Kasten Skjoldager blev valgt som dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning – formanden læste bestyrelsens beretning op, og den blev 

godkendt uden opfølgende spørgsmål. 
3. Aflægning af regnskab 2024 – Kassereren gennemgik regnskabet, som viste over-

skud, der var lidt større end vanligt pga. ændring i regnskabsåret. Regnskabet blev 
godkendt uden kommentarer. 

4. Budget for det kommende år. Kassereren omtalte, at Danmarks Bridgeforbund vil 
hæve bordafgiften dvs. prisen for bronze, sølv og guldpoint. Ved kun at benytte 
bronzepoint i vores interne turnering og lægge udgiften til sølv/guld point i ’Skæl-
skør Vinhandel – Solskinsturneringen’ på deltagerafgiften foreslår kassereren, at vi 
holder kontingentet uændret på 600 kr. per halvår. 

5. Indkomne forslag – Forslaget om at ændre starttidspunkt fra 19.00 til 18.30 blev 
motiveret af Anders Kolding: Man kommer tidligere hjem, der er tid til at sidde og 
hygge, nogle bor lidt langt væk. Forslaget blev diskuteret og enkelte gjorde gæl-
dende, at det ville være meget generende at skulle møde ½ time tidligere specielt 
i så og høstsæsonen, andre at det gjorde det sværere at nå at spise inden bridgen 
begyndte. Dirigenten satte forslaget til afstemning og udpegede Henrik og Bente 
Friis til stemmetællere. Afstemningen endte med 22 for mødetid kl. 18.30 og 16 for 
mødetid kl. 19. Bridgeaftnerne begynder således frem over kl. 18.30. 

6. Valg 
a. Til bestyrelsen – Sonja Christensen og Freddy Nissen var på valg og villige til gen-

valg – de blev genvalgt. Tove Christensen var på valg og ønskede ikke genvalg. 
Bestyrelsen foreslog Helen Lindstrøm Jørgensen som nyt bestyrelsesmedlem – 
Helen blev valgt. 

b. Suppleant til bestyrelsen Svend Mygind blev genvalgt 
c. Revisor Birgitte Kirkeskov Hansen blev genvalgt 
d. Revisorsuppleant Bente Mortensen blev genvalgt 

7. Eventuelt 
Helen Lindstrøm Jørgensen takkede Hans Jørgen Schmidt for god undervisning 
gennem sæsonen og overrakte en vingave fra ”kursisterne”. Helen kommente-
rede det at være ny bridgespiller i klubben. Det kan være udfordrende, når øvede 
spillere irettesatte de nye på en meget brysk måde. Det var der flere, der kom-
menterede positivt på med opfordring til, at alle skal tale pænt til hinanden og så-
fremt tonen bliver for skarp, må man henvende sig til formanden. 
Pernille Kirkeskov takkede bestyrelsen for det store arbejde med at stille op, gøre 
klar og rydde op og opfordrede alle til at hjælpe til med oprydningen efter bridge 
og ikke bare at ”smutte” ud af døren. 
Henrik Friis konstaterede, at alle kan være bestyrelsesmedlem og også formand, 
og at han næste år ikke vil være villig til genvalg. Han ville ikke som den tidligere 
formand gå rundt og presse medlemmer til at tage formandsjobbet på sig, men 
annoncerede allerede nu sin afgang, så en ny formandskandidat kan nå at be-
slutte sig for at stille op. 
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